

中国 东莞  
Dongguan, China

# 东莞市超誉物流有限公司

Dongguan Superway Logistics Co. Ltd.

## 危险货物运载服务商

Transportation Service Provider of Dangerous Cargo

# 超誉

中国 · 东莞

Dongguan Superway Logistics Co. Ltd.  
Dongguan China

东莞市沙田镇虎门港侧港口大道二围段超达工业园首层 5 号

Room 5, first floor, Chaoda Industrial Park, No.2  
Surrounding Section of Side Port Road, Humen Harbor,  
Shatian town, Dongguan City

TEL : 86 0769 87037826 FAX: 86 0769 87037827

# 使命

# Mission

**东莞市超誉物流有限公司**

**Dongguan Superway Logistics Co. Ltd.**

**是一家专注危险品运载的服务商，我们提供基于专业与创新的运载方案，并致力推动绿色环保物流。通过建立相互信任与可靠的伙伴关系，为取得成功创造机遇。**

**A service provider focuses on the transportation of dangerous cargo. We supply transportation plans based on profession and innovation, and promote environment-friendly logistics. By establishing mutual trust and reliable partnership, create opportunities to succeed.**

# 超誉

中国 · 东莞

Dongguan Superway Logistics Co. Ltd.  
Dongguan China

**危险品运载服务商**

Transportation Service Provider of  
Dangerous Cargo

# 价值观

# Value

# 超誉

中国 · 东莞

Dongguan Superway Logistics Co. Ltd.  
Dongguan China

## 为客户创造价值

### Create Value for Customers

我们的业务流程旨在提高长期的价值与竞争力，通过与委托人合作，我们帮助他们更成功，产品更具竞争力。

为实现这一目标，我们共同发现机会，开发出最安全的服务方案，最合适、最具竞争力的运作模式。

Our business process aims to enhance the company's long-term value and competitiveness, through the cooperation with clients, helping them to be more successful, and their products to be more competitive.

To achieve this goal, we identify opportunities together, develop the safest service plan and the most suitable and competitive operation mode.

危险品运载服务商

Transportation Service Provider of  
Dangerous Cargo

# 价值观

# Value

## 安全 健康 环境责任

### Safety Health Environmental responsibility

我们积极履行环保物流行动，并为我们自己的行为负责，经济利益不凌驾于安全健康和环保利益之上。

We actively perform the behavior of environment-friendly logistics, and bear the responsibilities of our conduct. Economic interests will not outweigh safety, health or environmental benefits.

# 超誉

中国 · 东莞

Dongguan Superway Logistics Co. Ltd.  
Dongguan China

危险品运载服务商

Transportation Service Provider of  
Dangerous Cargo

## 价值观

## Value

**诚信 尊重 坦诚**

**Honesty Respect Frankness**

我们言行一致，遵守承诺，遵守公司的价值观，遵守法律。我们公平对待和尊重每一位员工，我们推崇不仅在公司内部，而且与业务伙伴之间，进行公开坦诚、相互信任的对话与交流。

We accompany our words with actions, keep our promises, adhere to the company's value, and abide by the law. Everyone in our company is treated and respected equally. We praise highly that not only in the company, but between the business partners, dialogue and communication can be of openness and honesty and with mutual trust.

危险品运载服务商

Transportation Service Provider of  
Dangerous Cargo

## 成立

## Establishment

东莞市超誉物流有限公司于 2012 年 5 月 18 日，  
在东莞市虎门港注册成立。

Dongguan Superway Logistics Co. Ltd. was established in  
Humen Harbor on May 18, 2012.

## 服务定位

## Service location

以中国南方核心的枢纽港“东莞虎门港集装箱码头、广州新港集装箱码头、广州南沙港、广州白云机场”为部署基点，服务于往来整个中国华南区域的危险货物运载。

Based on the central hub port of Southern China which consists of “Container Terminal of Dongguan Humen Port, Container Terminal of Guangzhou New Port, Guangzhou Nansha Port, Guangzhou Baiyun Airport”, we transport dangerous cargo throughout the south of China.

危险品运载服务商

Transportation Service Provider of  
Dangerous Cargo

## 资质

### Enterprise Qualification

#### 中国危险货物道路运输许可证书号

License No. for China Road Transportation of Dangerous Cargo

**441900075853**

#### 准载危险货物类别

#### Classification of Dangerous Cargo Approved to be Transported

**2 类 1 项      Article 1 of Category 2**

**3 类            Category 3**

**6 类 1 项      Article 1 of Category 6**

**8 类            Category 8**

**9 类            Category 9**

**危险品运载服务商**

Transportation Service Provider of  
Dangerous Cargo

# 超誉

中国 · 东莞

Dongguan Superway Logistics Co. Ltd.

Dongguan China

## 配备

## Equipment

重型 20GP 短挂集装箱牵引车 Heavy 20GP short-hanged container tractor

重型 40GP 或 45HQ 长挂集装箱牵引车 Heavy 40GP or 45HQ long-hanged container tractor

重型长挂平板牵引车 Heavy long-hanged plate tractor

3 吨密封箱式运输车 3-ton sealed box truck

5 吨密封箱式运输车 5-ton sealed box truck

8 吨密封箱式运输车 8-ton sealed box truck

全路况全时中国境内 GPS 定位跟踪系统

All-the-time Location Tracking System of Condition of All Road within Chinese Territory

全新或不超过 5 年使用车龄的车辆

Brand-new Vehicles or Vehicles with the use of no more than 5 years

最新的车载 GPS 运载路径辅助系统

Latest Vehicle-mounted GPS Path Auxiliary System

危险品运载服务商

Transportation Service Provider of  
Dangerous Cargo



## 管理

## Management

### 东莞市危险品运输协会成员

Member of Dongguan Dangerous Goods Transportation Association

### 东莞市虎门港推荐危险货物运输企业

Dongguan Humen Harbor Recommended Enterprise of Dangerous Goods Transportation

### 广州市危险品运输协会成员

Member of Guangzhou Dangerous Goods Transportation Association

### 驾驶员平均驾龄超过 6 年

The average driving age of drivers is over 6 years

**遵照中华人民共和国国务院第 591 号令《危险化学品安全管理条例》、中国广东省交通管理局的危险品运输管理要求执行营运，由物流从业经验 13 年的广州百润捷物流有限公司进行运作管理。**

Running business in accordance with No. 591 Order of the PRC State Council — *Safety Regulation for Hazardous Chemicals* and Transportation Management Requirement of Dangerous Cargo stipulated by China Guangdong Province Traffic Management Bureau, BaiRun Express Logistics Co. Ltd which has 13-year logistics experience is responsible for operation management.

**危险品运载服务商**

Transportation Service Provider of  
Dangerous Cargo